
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 529/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
του 2ου θέματος «Αίτηση Δημητρίου και 
Ελισάβετ Χάμουργκα για κίνηση διαδικασίας 
τροπ/σης σχεδίου πόλης και θέσπιση όρων 
δόμησης και χρήσης στο Ο.Τ. 484θ». 

 
       Σήμερα 13 Νοεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 9-11-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης  
6. K. Aσλάνογλου M. Σουμελίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Λ. Τσαβδαρίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Λ.  Τάκης Ε. Κουκουρδής -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης  
11. Σ. Γεωργιάδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Π. Πιτούλιας    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 

16ου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Σ. 
Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 544/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Κεσίδης.  

14. Α. Ταραλάς 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ.  Παναγιωτίδης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης   
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι:  
 Δήμαρχος :Κάνω μία επισήμανση, ότι αυτή τη στιγμή, οι συγκεκριμένες 
ιδιοκτησίες, που περιλαμβάνονται στην ευρύτερη περιοχή του λόφου Βικέλα, 
θεωρούνται ότι είναι χώρος πρασίνου. Υπάρχει απόφαση του Νομάρχη το 1987, για 
άρση της απαλλοτρίωσης. Στη συνέχεια όμως, με το Π.Δ του 1993, που 
δημοσιεύθηκε το καινούριο σχέδιο πόλεως, ξανά αυτή η περιοχή  θεωρείται ότι είναι 
χώρος πρασίνου. Η επιτροπή τεχνικών του Δ.Σ στηρίχτηκε στην απόφαση του 
Νομάρχη, και κατόπιν αυτού, στην άρνηση του Νομάρχη, να προχωρήσει το έτος 
1997-1998 στην ακύρωση της πράξης τακτοποίησης. Υπάρχει όμως ένα εύλογο 
νομικό ερώτημα. Για το λόγο αυτό, να μη λάβουμε απόφαση σήμερα, πρωτού να 
έχουμε τη  γνωμοδότηση του νομικού μας συμβούλου. Διότι εάν η γνωμοδότηση του 
νομικού  συμβούλου λέει ότι ισχύει η άρση της απαλλοτρίωσης με την απόφαση του 
Νομάρχη το 1987, παρόλο που θα ανοίξουμε ένα κακό προηγούμενο με τους 
υπόλοιπους συμπολίτες μας, που είναι στον ίδιο χώρο πρασίνου, είναι μονόδρομος η 
εισήγηση της επιτροπής. Το ερώτημα που πρέπει να θέσουμε στον νομικό μας 
σύμβουλο, είναι εάν μετά την απόφαση άρσης απαλλοτρίωσης του 1987, επεβλήθη 
νέα απαλλοτρίωση με το Π.Δ του 1993 ή όχι; Θα πρέπει να έχουμε αυτήν την 
γνωμάτευση, έτσι ώστε όποια απόφαση κι αν πάρουμε, να είναι σύννομη και να μην 
αδικήσουμε καμία πλευρά. 
 Προτείνω ν΄αναβληθεί το θέμα. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Ότι προκειμένου να μην αδικηθεί καμία πλευρά σκόπιμο είναι να ρωτηθεί ο 
δικηγόρος του Δήμου για το εάν επεβλήθη νέα απαλλοτρίωση, στις παραπάνω 
ιδιοκτησίες, με το Π.Δ. του 1993.  
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 2ου θέματος «Αίτηση 
Δημητρίου και Ελισάβετ Χάμουργκα για κίνηση διαδικασίας τροπ/σης σχεδίου πόλης 
και θέσπιση όρων δόμησης και χρήσης στο Ο.Τ. 484θ» προκειμένου να ζητηθεί από 
το δικηγόρο του Δήμου να απαντήσει στο ερώτημα εάν μετά την απόφαση άρσης 
απαλλοτρίωσης του 1987 από τον Νομάρχη, επεβλήθη νέα απαλλοτρίωση με το Π.Δ. 
του 1993 ή όχι, για τις παραπάνω ιδιοκτησίες και να επανέλθει το θέμα για συζήτηση 
στο Δημοτικό Συμβούλιο με τη γνωμοδότησή του αυτή. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    529/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Λ. Τάκης   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


